
Protokoll fört vid årsmöte med Herrljunga Idrottshistoriska Sällskap  

i S-lokalen Mötespunkten onsdag 22 mars 2023 
 

§ 1 Ordförande Harry Nilsson hälsade ett 25-tal medlemmar välkomna och öppnade 

mötet. Han hälsade också kvällens föredragshållare Anders Samuelsson välkommen. 

§ 2 Parentation med en tyst stund hölls över avlidna medlemmar. 

§ 3 Dagordningen godkändes. 

§ 4 Till ordförende för mötet valdes Harry Nilsson och till sekreterare Thomas Fransson. 

§ 5 Protokolljusterare tillika rösträknare blev Ulf Lindberg och Göte Olsson. 

§ 6 Kallelsen till årsmötet ansågs stadgeenligt utsänd, genom utskick via brev till samtliga 

medlemmar och även ett 20-tal presumtiva. Dessutom hade påminnelse utgått via mejl. 

§ 7a Verksamhetsberättelsen upplästes och godkändes. 

§ 7b Kassören Jan-Eric Johansson gav en ekonomisk redogörelse, där medlemsavgifterna var 

enda intäkten. Årets resultat blev 4 621:50 och kassabehållningen 41 717:80. Meddelades 

också att prenumerationen på Westgötarnas idrottshistoria kommer att höjas från 50 till 75 

kronor per medlem. 

§ 8 Gunnar Holmén läste revisionsberättelsen och yrkade ansvarsfrihet för styrelsen. 

§ 9 Mötet godkände ansvarsfrihet för den avgående styrelsen. 

§ 10 Som ordförande på ett år omvaldes Harry Nilsson. 

§ 11 Till ledamöter för två år omvaldes Krister Kvarnström och Thomas Fransson. 

§ 12 Som revisor på två år omvaldes Gunnar Holmén. Kvar är  Urban Lager. 

§ 13 Som revisorsersättare omvaldes Göte Olsson. 

§ 14 Till valberedning på ett år omvaldes Thomas Hallberg och Kjell-Åke Hellstadius 

§ 15 Medlemsavgiften fastställdes till oförändrat 150 kronor/år varav 75 kronor går till 

distriktssällskapet. 

§ 16 Inga motioner från medlemmar eller förslag från styrelsen förelåg. 

§ 17 Under punkten övriga ärenden berättade Jan-Eric att han och Harry deltagit i 

distriktssällskapets årsmöte, där finalen i frågetävlingen i idrottskunskap avgjorts. Mästare 

blev Karlsborg, som tävlade mot Trollhättan, Ulricehamn och Borås.. 

§ 18 Mötet avslutades. Därefter serverades fika och Anders Samuelsson berättade dels om 

arbetet i Annelunds IF under de påfrestande pandemiåren, dels om sitt arbete i 

Sparbanksstiftelsen Alingsås och de projekt stiftelsen är med och finansierar. Kvällen 

avslutades med att mötesdeltagarna gemensamt fick möjlighet att klura ut de rätta svaren på 

de finalfrågor i idrottskunskap, som ställdes vid distriktets årsmöte (se §17).. 

 

Herrljunga dag som ovan 

 

......................................................................... 

Thomas Fransson, sekreterare 

 

Justeras 

 

......................................................................… 

Ulf Lindberg 

 

 

......................................................................… 

Göte Olsson 

 


